

Published by C-SPACE on the occasion of the exhibition "SHIPS AT SEA – HENK VISCH & SUI JIANGUO" At C-SPACE, Beijing, PR, China From August 3 – September 30 2008

Exhibition coordination / Melle Hendrikse, Li Na, Sabine Wang Text contributor / Tang Yao Translation / Pamela Lord Photography / Wang Wei Design / Duan Lingjun Print & bound / Shou Yi Sheng Chuang Publisher / C-SPACE

ALL RIGHTS RESERVED NO PART OF THIS PUBLICATION MAY BE REPRODUCED STORED IN A RETRIEVAL SYSTEM OR TRANSMITTED IN ANY FORM OR BY ANY MEANS ELECTRONIC, MECHANICAL PHOTOCOPYING RECORDING OR OTHERWISE, WITHOUT THE PRIOR WRITTEN PERMISSION OF C-SPACE ARTWORKS / HENK VISCH, SUI JIANGUO, C-SPACE AND ARARIO ESSAY / TANG YAO LIMITED EDITION / I.500 COPIES RUBLISHED IN AUGUST 2008 PRINTED IN PR. CHINA

值此汉克·维奇和隋建国于2008年8月3日至9月30日在C-空间 (中国,北京)举办"倾斜的桃花源"展览

C-空间版权所有 本画册如未经出版人的允许被再版、改版或以电子版、录制品、 信息库检索系统、照片复印等共他任何制作将追究法律责任

作品所有/汉克.维奇 隋建国 C-空间 阿拉里奥 文章版权/唐 尧

发行量/1500本 2008年8月出版 中国印刷



Red No.1- CI & C2, Cao Changdi Chaoyang District Beijing 100015, China TEL:+86 10 51273248 FAX:+86 10 51273249 100015, 北京市朝阳区机场辅路章场地红I号-C1, C2座 info@c-spacebeijing.com www.c-spacebeijing.com

Henl Visch & Sui Jianguo

Copyright © 2008 by C-Space